
Komisja Statutowo-Prawna Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2010 – 2014 

 

PROTOKÓŁ NR 20/12 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 28 września 2012 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Tomasz Jędrzejczak. 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie skarg: 

a) Pani Izoldy Wesołowskiej na dyrektora Zespołu Szkół Licealno - Gimnazjalnych                     

w Głownie; 

b) Galicyjskiej Fundacji Wsparcie, Integracja, Rozwój na Starostę Zgierskiego. 

3. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za  

I półrocze 2012 roku. 

4. Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego za I półrocze 2012 roku. 

5. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXVIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji otworzył 20 posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany 

porządek posiedzenia.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia Komisji.  
 

Ad. 2a) 

Rozpatrzenie skargi Pani Izoldy Wesołowskiej na dyrektora Zespołu Szkół Licealno - 

Gimnazjalnych  w Głownie 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński przedstawił skargę. Jeden z nauczycieli złożył skargę na dyrektora Zespołu 

Szkół Licealno - Gimnazjalnych  w Głownie. Skarga dotyczy przede wszystkim tego,                  

że dyrektor sprawuje nadzór pedagogiczny nad nauczycielami w szkole. W wewnątrzszkolnej 

procedurze dotyczącej awansu zawodowego użyte jest niefortunne sformułowanie 

systematycznego przedkładania dyrektorowi sprawozdania z realizacji plan rozwoju 

zawodowego. Chodziło o bieżące informowanie, jak plan rozwoju zawodowego na okres 

stażu, który nauczyciel przygotowuje, a dyrektor szkoły zatwierdza, jest realizowany.                      

Zgodnie z Kartą Nauczyciela sprawozdanie składa się po zakończeniu stażu. W związku               

z tym w procedurze powinien być zapis, że nauczyciel informuje dyrektora o realizacji tego 

planu, a nie że przedkłada sprawozdanie. To uchybienie terminologiczne na dzień dzisiejszy 

przez dyrektora już zostało usunięte. Podsumowując sprawę i ze strony Zarządu Powiatu                    

i ze stanowiska Łódzkiego Kuratora Oświaty skargę należy uznać za niezasadną.  



Komisja w wyniku analizy przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym uznała skargę za niezasadną.  
 

Ad. 2b) 

Rozpatrzenie skargi Galicyjskiej Fundacji Wsparcie, Integracja, Rozwój na Starostę 

Zgierskiego 

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu Marta Pietrak-Kędzierawska oznajmiła,            

że zarzuty podniesione w przedmiotowej skardze dotyczące odmówienia refundacji 

świadczeń integracyjnych z Funduszu Pracy przez PUP w Zgierzu są bezpodstawne. Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Aleksandrowie Łódzkim ogłosił przetarg publiczny na zorganizowanie 

i przeprowadzenie warsztatów aktywizujących w formie Centrum Integracji Społecznej. 

Oferta Galicyjskiej Fundacji Wsparcie, Integracja, Rozwój z siedzibą w Krakowie wybrana 

była jako najkorzystniejsza. Jednak, żeby utworzyć Centrum Integracji Społecznej na danym 

terenie należy mieć wpis właściwego wojewody. Galicyjska Fundacja Wsparcie, Integracja, 

Rozwój posiada wpis Wojewody Małopolskiego i tylko na terenie Krakowa może działać                      

w zakresie świadczenia usług warsztatów aktywizujących w ramach reintegracji społecznej. 

Wobec takiej sytuacji PUP w Zgierzu nie mógł zrefundować tych świadczeń. Ponadto w celu 

rozwiania wątpliwości PUP zwrócił się do Ministra Pracy i Polityki Społecznej o interpretację 

prawną w tej kwestii. Ministerstwo potwierdziło stanowisko, że PUP w Zgierzu nie miał 

możliwości wypłaty takich świadczeń. Zapis art. 15 ust. 8 ustawy o zatrudnieniu socjalnym 

„starosta właściwy dla siedziby centrum refunduje” nie pozostawia w tej sprawie żadnych 

wątpliwości. Zgodnie z tym przepisem Starosta Zgierski może dokonać refundacji świadczeń 

integracyjnych tylko dla uczestników zajęć Centrum mającego siedzibę na terenie Powiatu 

Zgierskiego.  

 

Komisja w wyniku analizy jednogłośnie uznała skargę za niezasadną.  

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy                     

w Zgierzu 

 

Dyrektor PUP przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/213/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 marca 2012 r. w sprawie uchwalenia planu finansowego 

realizacji zadań rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, na rok 2012 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Zgierz 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 



4. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV/218/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 maja 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

i udzielenie Gminie Miasto Ozorków bonifikaty od ceny sprzedaży udziału Powiatu 

Zgierskiego w nieruchomości położonej w Ozorkowie przy ul. Listopadowej 6b 

 

Członek Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Radosław Zaborowski zwrócił uwagę, że co sesja są poprawki do uchwał,               

albo uchylenia, albo zmiany. W porządku obrad dzisiejszej sesji są 4 takie projekty 

uchwał. Poprosił, aby Zarząd przygotowywał projekty uchwał w sposób należyty.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż Gminie Miasto Ozorków 

udziału Powiatu Zgierskiego w nieruchomości położonej w Ozorkowie przy                      

ul. Listopadowej 6b za cenę niższą niż jej wartość rynkowa 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/250/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 sierpnia 2012 r. w sprawie utworzenia Przedszkola 

Specjalnego  w Zespole Szkół Specjalnych w Głownie 
 

Członek Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w uzupełnieniu podał,                     

że gdyby te przedszkola specjalne były utworzone jako samodzielne jednostki 

organizacyjne wówczas uchwały je powołujące powinny być aktami prawa miejscowego. 

Potwierdzają to także rozstrzygnięcia nadzorcze wojewody z poprzednich lat,  że jeżeli 

nie ma miejsca tworzenie nowej jednostki organizacyjnej to uchwała nie powinna 

stanowić aktu prawa miejscowego i nie powinna być ogłaszana w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Łódzkiego. Okazuje się, że w tej chwili interpretacja jest inna, w drugą 

stronę i stąd przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/251/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 sierpnia 2012 r. w sprawie utworzenia Przedszkola 

Specjalnego w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego                                 

w Aleksandrowie Łódzkim 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/184/12 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 

2012 – druk „A” 

 

Członek Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/184/12 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 

2012 – druk „B” 
 

Członek Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/183/12 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zgierskiego na lata 2012-2022 
 

Członek Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Miastu Gminie Ozorków 
 

Dyrektor PUP  przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Radosław Zaborowski zwrócił uwagę, że w § 3 projektu uchwały oznaczenie „&” 

należy zastąpić oznaczeniem „§”. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Ad. 4 

Radny Radosław Zaborowski powiedział, że korekty do informacji: 

 o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2012 roku, 

 o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego za I półrocze 

2012 roku  

potwierdzają wcześniej zgłoszoną uwagę, że materiały są przygotowywane niestarannie.  
 

Komisja przy 2 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2012 roku.  

 

Ad. 5 

Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała informację  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego za I półrocze 

2012 roku.  

 

Ad. 6 

Radny Radosław Zaborowski podkreślił, iż w protokole z  poprzedniego posiedzenia Komisji 

jest wyrażona jednogłośnie pozytywna opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Zgierskiego położonej w Głownie przy ul. Karasickiej 51. Radny nie brał 

udziału w tym głosowaniu i nie mógł wyrazić swojej opinii do tego projektu uchwały, gdyż  

w tym samym czasie odbywało się posiedzenie Komisji Budżetowo-Finansowej, której także 

jest członkiem. Nie jest możliwe uczestniczenie w dwóch komisjach w jednym czasie.  

 

Komisja przy 3 głosach za i 2 wstrzymujących przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

  



Ad. 7 

Radny Mirosław Pilarski odniósł się do organizacji poprzedniej sesji. Została ona zwołana na 

wniosek Zarządu, przyspieszona raptem o 3 dni, jakby to było bardzo znaczące. Posiedzenia 

Komisji przed sesją zostały odwołane i odbywały się w przerwie sesji wszystkie w tym 

samym czasie. Uniemożliwiło to radnemu głosowanie na posiedzeniu Komisji Statutowo-

Prawnej nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego 

położonej w Głownie przy ul. Karasickiej 51 (przekazanego w dniu sesji), ponieważ w tym 

samym czasie uczestniczył w posiedzeniu Komisji Budżetowo-Finansowej. Radny byłby 

przeciw pozytywnemu zaopiniowaniu tego projektu uchwały, ale że nie brał udziału  

w głosowaniu to w protokole jest zapis, że Komisja jednogłośnie zaopiniowała go 

pozytywnie. Radny poprosił, aby na przyszłość taka sytuacja nie miała miejsca. 

 

Przewodniczący Komisji podzielił uwagi przedmówcy. Zadeklarował, że w przyszłości,  

jeżeli będzie podobna sytuacji posiedzenie Komisji zwoła w takim czasie, aby umożliwić             

w nim udział wszystkim jej członkom.  

 

Radny Józef Dziemdziela jako Przewodniczący Rady przyjął zgłoszone uwagi. Również 

uważa, że była to jedna z gorszych sesji. Spostrzeżenia w tej sprawie przekazał Staroście i ma 

nadzieję, że sytuacja taka już się nie powtórzy. Jeżeli chodzi o posiedzenia komisji to do tej 

pory nie ingerował przewodniczącym komisji w organizację pracy. Natomiast od tej pory 

posiedzenia w przerwie sesji będą z nim uzgadniane, tak aby się nie nakładały. Zostanie 

ogłoszona dłuższa przerwa, ale nie będzie już takiego zdarzenia jak ostatnio.  

 

Radny Radosław Zaborowski zapytał, czy została już oddana do użytku droga Cesarka - 

Bartolin. 

 

Członek Zarządu przekazał, że we wtorek był odbiór tej drogi. 

 

Radny Radosław Zaborowski był zainteresowany, czy odbiór był bez uwag. 

 

Członek Zarządu potwierdził, że bez uwag.  

 

Radny Radosław Zaborowski zwrócił uwagę na stan poboczy przy tej drodze. Droga jest 

zrobiona, a obok niej są dziury.  

 

Członek Zarządu powiedział, że jeszcze nie dotarł protokół odbioru.   

 

Ad. 8 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący dokonał zamknięcia               

20  posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała   

 

 


